

香港可口可樂博物館參觀

家長或監護人同意書（18歲以下參加者適用）

本人_____清楚了解上述活動的主要內容及同意（子女姓名）_____參加該活動。我將確保我的子女遵從博物館工作人員的所有指示，並在活動中保持安全和良好的行為。本人亦明白並同意以下條款：

- 本人不能把子女在活動期間拍攝的任何照片和錄像將上傳至任何社交媒體平台
- 本人已閱讀及同意有關收集個人資料聲明

此致

香港太古可口可樂

家長／監護人姓名：_____ 家長／監護人簽署：_____

緊急聯絡電話：_____ 日期：_____

Hong Kong Coca-Cola Museum Visit

Parent / Guardian Consent Form (For Participant below age of 18)

To: Swire Coca-Cola HK

I, _____, fully understand the main content of the above-mentioned activity and agree to allow my child, _____, to participate in the activity. I will ensure that my child follows all instructions given by the museum staff and maintains safety and good behavior throughout the event. I also understand and agree to the following terms:

- I **will not** upload any photographs or videos of my child taken during the activity to any social media platforms.
- I have **read and agree** to the relevant Personal Information Collection Statement.

Parent/ Guardian Name: _____ Signature: _____

Emergency Contact Number: _____ Date: _____

收集個人資料聲明

香港太古可口可樂有限公司（以下簡稱「本公司」）為香港可口可樂博物館（「博物館」）之資料持有人，謹此聲明於博物館參觀活動中收集的個人資料，將依據本公司《私隱政策》及香港特別行政區《個人資料（私隱）條例》妥善處理。

我們將收集您的姓名、聯絡電話、電郵地址、香港身份證號碼（首四位數字或字母）及其他必要資料，用作參觀登記、活動安排、通訊聯絡、宣傳及統計分析用途。部分活動期間可能拍攝影像，用於宣傳及紀錄，參加者同意授權本公司使用相關影像。

您的個人資料將受嚴格保護，僅限於本公司及其授權合作夥伴使用，不會出售或出租予第三方。您有權查詢及更正您的個人資料，或撤回同意，詳情請聯絡：

傳真：2686-6957 / 2686-6903

電郵：dppo@hk.swirecoca.com

親身或以郵寄方式與我們聯絡：香港太古可口可樂數據隱私保護辦公室（香港太古可口可樂香港新界沙田源順圍 17-19 號）

完整私隱政策請瀏覽：<https://www.hk.swirecoca.com/museum/zh-hant/privacy-policy/>

Personal Information Collection Statement

Swire Coca-Cola HK Limited (hereinafter referred to as "the Company"), as the data controller of the Hong Kong Coca-Cola Museum ("the Museum"), hereby declares that any personal data collected during the Museum visit activities will be handled in accordance with the Company's Privacy Policy and the Personal Data (Privacy) Ordinance of the Hong Kong Special Administrative Region.

We will collect your name, contact number, email address, and other necessary information for the purposes of visit registration, event arrangements, communication, promotion, and statistical analysis. Photographs or videos may be taken during some activities for promotional and record-keeping purposes. Participants hereby consent to the Company's use of such images.

Your personal data will be strictly protected and used only by the Company and its authorized partners. It will not be sold or rented to any third parties. You have the right to access, correct your personal data, or withdraw your consent. For details, please contact us at:

Fax: 2686-6957 / 2686-6903

Email: dppo@hk.swirecoca.com

In person or by mail at: Data Privacy Protection Office, Swire Coca-Cola HK Limited (17-19 Yuen Shun Circuit, Shatin, New Territories, Hong Kong)

For the full privacy policy, please visit:

<https://www.hk.swirecoca.com/museum/en/privacy-policy/>